
 
 

Verslag OOGO 5 oktober 2022  
 
Aanwezig:  
Jan Kuijers (KWA), Lodewijk Verweij (ML), Willem Slager (5 scholen met de Bijbel), Niels 
Strolenberg (Promes), Egbert Prins (Levensboom - Florion), Dirk Dreschler (CNS), Angelique 
Engels (CNS -Akorda), Marleen Klomp (IJsselrijk) 
wethouder Herriet Brinkman, wethouder Lucas Mulder, Petra van Eekeren (beleidsmedewerker 
onderwijs) en Wim Hokken (beleidsadviseur onderwijshuisvesting) 
 
 
 

1. Opening.  
De wethouder opent. Hierna volgt een voorstelrondje. 

 
2. Mededelingen 

Er zijn vandaag twee wethouders aanwezig. Wethouder Mulder is aanwezig vanuit zijn 
betrokkenheid bij gemeentelijk vastgoed. Wethouder Brinkman is breed 
verantwoordelijk voor onderwijs en dus ook voor onderwijshuisvesting. 
Wethouder Mulder geeft aan dat er goed nieuws is over het experiment luchtzuivering 
en dan in het bijzonder de aanpak in Eindhoven en Staphorst. De minister heeft in een 
overleg toegezegd e.e.a. op te pakken. Tot nu toe gebeurde er vanuit het ministerie niets. 

 
3. Verordening onderwijshuisvesting. 

Er wordt vanuit de gemeente aangegeven dat de verordening een tijdelijke zal zijn. Er 
komt in 2024 een grote herziening van de wetgeving op het gebied van 
onderwijshuisvesting. Bovendien wil de gemeente dat de energie niet op het wijzigen van 
de verordening zal worden gezet, maar op het IHP. 
Vanuit de schoolbesturen wordt aangegeven dat de praktijk is dat scholen worden 
afgerekend op de normen zoals in de verordening aangegeven. Reden voor de besturen 
om kritisch te willen kijken naar de verordening. 
Vanuit de gemeente stellen de beide wethouders dat zij groot belang hechten aan het 
Integraal Huisvestings Plan. Daar willen wij in open overleg de zaak benaderen. Hierna 
volgt de inhoudelijke behandeling. 

 
nr wens Besluit 
1 Maatschappelijk medegebruik handhaven als tekst Tekst wordt gehandhaafd 
2 Leer- en hulpmiddelen is geschrapt Terugbrengen in tekst 
3 Bouwkosten veel hoger dan normbedragen Lossen we op in IHP. 

Gemeente is bekend met het 
probleem dat de 
normbedragen niet volstaan. 
Zaak van goed overleg. Geen 
aanpassing van de 
normbedragen. 

4 Levensduur verlengende maatregelen zit niet in 
verordening. 

Moet worden opgepakt in IHP. 
Verwachting is dat dit 
onderdeel (renovatie) in de 
wetswijziging zal worden 
meegenomen en dat het dan 
verplicht onderdeel van de 



 
 

verordening zal worden. Voor 
de komende jaren is dit 
opgelost via IHP. 

5 Teldatum wordt 1 februari. Tot nu toe wordt in de 
verordening de teldatum 1 oktober gehanteerd. Het 
aantal leerlingen stijgt in de loop van het jaar, 
daardoor ontstaat op veel scholen een ruimte 
probleem. Antwoord gemeente: in de normering is al 
rekening bij m2 toedeling dat het aantal leerlingen zal 
stijgen. Als de gemeente de teldatum van februari zou 
gebruiken dan zal dit grote consequenties hebben 
voor de gemeente. De ruimtebehoefte zou bij 2000 
leerlingen in een keer met meer dan 300 m2 stijgen (> 
€ 1.000.000). Bovendien is er de T – 1 systematiek. 
Stijging van het aantal leerlingen levert pas een jaar 
later recht op meer ruimte. 
De gemeente handhaaft de teldatum zoals de VNG 
adviseert. Volgens afspraak tussen ministerie en VNG 
worden zullen via DUO de telgegevens van 1 oktober 
beschikbaar zijn. 

De gemeente hanteert 1 
oktober als teldatum. 

6 Ruimtenormering. Er zijn scholen die onvoldoende 
bruikbare ruimte hebben. Dit geldt bijvoorbeeld voor 
gangen scholen. Scholen met een brede gang met aan 
een zijde lokalen. Zo’n school worstelt vaak met de 
problemen. Er is door de gemeentereaad van 
Staphorst in 2008 een schema opgesteld voor scholen 
die op dat moment overgedimensioneerd waren. Die 
lijst zal – behoudens als er verbouwingen sindsdien 
zijn geweest – worden gehanteerd.  
De gemeente vindt dat de bruikbaarheid van de 
scholen onderdeel van het IHP behoort te zijn. In de 
interviews die met de scholen zullen worden 
gehouden, zal de vraag naar bruikbaarheid van het 
gebouw onderdeel zijn van de rapportage per school. 

De gemeente handhaaft de 
ruimtenormering, De lijst van 
2008 blijft van kracht (voor 
zover sindsdien geen 
verbouwingen hebben 
plaatsgevonden) en zal 
nogmaals worden toegevoegd 
aan het voorstel tot 
vaststelling van de 
verordening. 

   
 

4. Gunning integraal huisvestingsplan onderwijs. 
Het OOGO volgt het advies van het directeurenberaad en besluit het college te vragen de 
opdracht aan Lindhorst te gunnen. 

 
5. Aanvraag programma vermeerdering onderwijshuisvesting. 

Er is één aanvraag ontvangen m.b.t. de uitbreiding van de CNS. In het kort concludeert de 
gemeente dat de aanvraag op dit moment afgewezen moet worden op basis van de 
normen zoals gesteld in de verordening. 
Er vindt een forse discussie plaats over de ruimteproblematiek van de CNS. Kern van het 
verhaal is dat de school van mening is dat er onvoldoende ruimte beschikbaar is. De 
gemeente stelt op basis van de feitelijke gegevens vast dat de school dit en komend 
schooljaar nog in zijn ruimtebehoefte kan voorzien. 



 
 

In de discussie wordt verder vastgesteld dat gelukkig de openbare en de CNS (gehuisvest 
in hetzelfde gebouw) goed samenwerken waardoor de problemen deels worden 
opgevangen. 
Er is nog enig verschil van opvatting over de inrichting van de CNS. Hierover zal 
telefonisch overleg plaatsvinden tussen de vertegenwoordiger van het bestuur en Wim 
Hokken. 
De gemeente vindt dat het probleem van de CNS via het IHP moet worden opgelost. 
Vanuit het beraad wordt door veel van de aanwezige besturen opgemerkt dat het IHP 
een fors tijdbeslag zal vragen. Einde schooljaar IHP  klaar,  en vervolgens de procedure 
binnen het gemeentehuis. Voor 2024 verwacht men geen besluit. 
Na ampele discussie wordt vastgesteld dat we in dit geval niet mogen wachten. Er wordt 
vanuit de schoolbesturen de afspraak gemaakt Lindhorst op te dragen het 
ruimteprobleem van de CNS bij de uitwerking van het IHP met voorrang op te pakken. 
Hierbij hoeft wat de schoolbesturen betreft niet gewacht te worden op afronding van het 
gehele IHP traject. 
Vanuit de wethouders wordt positief gereageerd op de suggestie vanuit het OOGO. 
Hierbij wordt aangegeven dat de gemeente de aanvraag van de CNS afwijst en op het 
overzicht zal plaatsen. Tegelijkertijd zullen wij zorgen voor een onbureaucratisch, snelle 
aanpak van de problematiek van de CNS. 

 
 


